
Raadscafé afgehandeld       Presidium 6 mei 2025 

Onderwerp Toelichting Agendapunt 
Verkeersveiligheid fietsers en voetgangers Conform besluit presidium 8 april 2025 is betrokkene 

door de griffier per mail namens de gemeenteraad 
bedankt voor zijn komst en inbreng.  Gelet op de 
beantwoording van de gestelde politieke vragen (naar 
aanleiding van een eerder bezoek aan het raadscafé) 
heeft de raad kennisgenomen van zijn inbreng. 

Raadscafé 20-03-2025 3 Tafel 3:  Verkeersveiligheid 
fietsers en voetgangers 

Bouwblok Leijerdijk 5 Nieuwe Niedorp Conform besluit presidium 8 april 2025 zijn 
betrokkenen door de griffier per mail namens de 
gemeenteraad bedankt voor hun komst en inbreng. 
Aangegeven is dat de inbreng is/wordt betrokken bij 
de besluitvorming over het bestemmingsplan. In de 
raadsvergadering van 27 maart jl. is de besluitvorming 
over het bestemmingsplan aangehouden. Meerdere 
partijen hadden behoefte aan een externe juridische 
beoordeling van het nu voorliggende 
bestemmingsplan. Het college heeft dit inmiddels 
uitgevraagd. De verwachting is dat het 
bestemmingsplan op 22 mei a.s. weer wordt 
geagendeerd (dit is wel onder voorbehoud van een 
tijdig ontvangst van het externe advies en de 
inhoudelijke beoordeling daarvan). 

Raadscafé 20-03-2025 5 Tafel 5: Leijerdijk 5 Nieuwe 
Niedorp 

SV Wieringerwaard Conform besluit presidium 8 april 2025 is betrokkene 
door de griffier per mail namens de gemeenteraad 
bedankt voor zijn komst en inbreng. De inbreng zal -
waar mogelijk- worden betrokken bij zowel het sport- 
en beweegbeleid als het accommodatiebeleid. 

Raadscafé 20-03-2025 6 Tafel 6: SV Wieringerwaard 

Doorgaand vrachtverkeer door dorpskernen. Conform besluit presidium 8 april 2025 is betrokkene 
door de griffier per mail namens de gemeenteraad 
bedankt voor zijn komst en inbreng. De gemeenteraad 
ziet geen mogelijkheden. 

Raadscafé 20-03-2025 4 Tafel 4: Doorgaand 
vrachtverkeer dorpskernen 

Reclame uitingen Hollands Kroon Conform besluit presidium 8 april 2025 is betrokkene 
door de griffier per mail namens de gemeenteraad 

Raadscafé 20-03-2025 2 Tafel 2: Reclame uitingen 
Hollands Kroon 
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bedankt voor zijn komst en inbreng. De gemeenteraad 
heeft kennis genomen van uw inbreng. De door de 
gemeenteraad vastgestelde regels beogen 
verrommeling van de openbare ruimte tegen te gaan. 
Daarbij moet de gemeente objectieve regels 
hanteren. De afweging of de één het netjes doet en 
de ander niet,  kan daarbij geen rol spelen (is 
subjectief). Uw inbreng is duidelijk en nemen de 
raadsleden mee bij een eventuele evaluatie van de 
regels. 

Bestuur Dorpshuis de Oude School Conform besluit presidium 8 april 2025 is betrokkene 
door de griffier per mail namens de gemeenteraad 
bedankt voor zijn komst en inbreng. De inbreng zal -
waar mogelijk- worden betrokken bij het 
accommodatiebeleid. 

Raadscafé 20-03-2025 7 Tafel 7: Dorpshuis “de Oude 
School” 

Landbouw verkeersverbod in Wieringerwerf en 
herinrichting nieuwesluizerweg slootdorp 

Conform besluit presidium 8 april 2025 zijn 
betrokkenen door de griffier per mail namens de 
gemeenteraad bedankt voor hun komst en inbreng.  
Voor wat betreft de Nieuwesluizerweg zullen de 
plannen met participatie/inspraak van omwonenden, 
belanghebbenden e.d. nader vorm worden gegeven. 
In dat traject zullen zeker mogelijkheden bestaan om 
uw inbreng mee te geven. Voor wat betreft 
Wieringerwerf maakt de door u benoemde 
problematiek onderdeel uit van het project 
herstructurering Wieringerwerf. 

Raadscafé 20-03-2025 8 Tafel 8: Landbouw 
verkeersverbod te Wieringerwerf  en herinrichting 
Nieuwesluizerweg te Slootdorp 

Bestemmingsplan Leijerdijk 5 Conform besluit presidium 8 april 2025 zijn 
betrokkenen door de griffier per mail namens de 
gemeenteraad bedankt voor hun komst en inbreng. 
Aangegeven is dat de inbreng is/wordt betrokken bij 
de besluitvorming over het bestemmingsplan. In de 
raadsvergadering van 27 maart jl. is de besluitvorming 
over het bestemmingsplan aangehouden. Meerdere 

Raadscafé 20-03-2025 1 Tafel 1: Bestemmingsplan 
Leijerdijk 5 
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partijen hadden behoefte aan een externe juridische 
beoordeling van het nu voorliggende 
bestemmingsplan. Het college heeft dit inmiddels 
uitgevraagd. De verwachting is dat het 
bestemmingsplan op 22 mei a.s. weer wordt 
geagendeerd (dit is wel onder voorbehoud van een 
tijdig ontvangst van het externe advies en de 
inhoudelijke beoordeling daarvan). 

Verkeersveiligheid Conform besluit presidium 14 januari 2025 is per mail 
op 15 januari 2025 betrokkene bedankt voor zijn 
komst en inbreng. Aangegeven is dat enkele fracties 
naar aanleiding van de inbreng schriftelijke vragen aan 
het college gaan stellen. Deze vragen worden 
nagezonden. Dit geldt ook voor de beantwoording 
t.z.t. door het college. Vragen zijn 21 februari 2025 
gemaild aan betrokkene. De beantwoording van het 
college op 2 april 2025. 

Raadscafé 12-12-2024 3 Tafel 3: Verkeersveiligheid 

Tijdelijke huisvesting locatie bijzondere doelgroepen 't 
Paadje 

Conform besluit presidium 14 januari 2025 zijn per 
mail op 15 januari 2025 betrokkenen bedankt voor 
hun komst en inbreng. Betrokkenen zijn geïnformeerd 
over de verdere procedure. In de raadsvergadering 
van 19 september 2024 is de aanwijzing van de locatie 
nabij Paadje 3 in Nieuwe Niedorp besproken. Het gaat 
hierbij om een locatie voor tijdelijke huisvesting van 
bijzondere doelgroepen voor minimaal 10 jaar. Het 
college is hiertoe bevoegd en heeft de raad haar 
mening gevraagd alvorens de locatie aan te wijzen. De 
locatie is bedoeld om tijdelijke huisvesting te 
realiseren voor Oekraïners, statushouders en 
spoedzoekers (inwoners die met spoed een woning 
nodig hebben). Het gaat dus nadrukkelijk niet om een 
locatie voor asielopvang. Het COA is dus ook niet 
betrokken bij de keuze voor deze locatie. De intentie 

Raadscafé 12-12-2024 4 Tafel 4 : tijdelijke huisvesting 
locatie bijzondere doelgroepen t Paadje te Nieuwe 
Niedorp 
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was om vrij snel daarna in gesprek te gaan met in 
eerste instantie direct omwonenden en daarna de 
bredere omgeving om in gezamenlijkheid te komen 
tot een verdere uitwerking van wat wel en niet 
mogelijk is op de locatie. Daarbij betrekt het college 
de aandachtspunten, die de raad heeft meegegeven, 
zoals landschappelijke inpassing, relatie met het 
tankstation, (verkeers) veiligheid e.d. Omdat het 
langer blijkt te duren om het een en ander goed uit te 
zoeken, moeten de gesprekken met de omwonenden 
en de omgeving door het college nog worden gepland. 
Het advies is om in die bijeenkomsten hun zorgen en 
aandachtspunten in te brengen. Het college is 
namelijk het bestuursorgaan dat de verdere 
planvorming voorbereid. 

Ontwikkeling Waddenhaven vs Marina Den Oever Conform besluit presidium 14 januari 2025 is 
betrokkene per mail op 15 januari 2025 bedankt voor 
zijn komst en inbreng. Daarbij is aangegeven dat het 
college in de verdere uitwerking van voorgenomen 
ontwikkelingen in Den Oever (ook) rekening zal 
moeten houden met de regels omtrent mededinging. 
De gemeenteraad zal daarop vanuit haar 
controlerende taak toezien. 

Raadscafé 12-12-2024 5 Tafel 5: Ontwikkelingen 
Waddenhaven vs Marina Den Oever 

Het Schone lucht akkoord Conform besluit presidium 14 januari 2025 is per mail 
op 15 januari 2025 betrokkene bedankt voor haar 
komst en inbreng. Aangegeven is dat In februari 2022 
het college de raad heeft geïnformeerd dat zij 
besloten heeft niet deel te nemen aan het Schone 
Lucht Akkoord. Voor de overwegingen is verwezen 
naar het betreffende memo. De raad ziet geen 
aanleiding om hieromtrent een ander standpunt in te 
nemen. Dat wil niet zeggen dat er geen aandacht 
is/moet zijn voor concrete overlastsituaties. Het 

Raadscafé 12-12-2024 1 Tafel 1: het Schone Lucht 
Akkoord 
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informatiepunt leefomgeving geeft aan dat in het 
kader van de Omgevingswet (van kracht sinds 2024) 
regels gesteld kunnen worden omtrent houtstook 
(mits die niet in strijd zijn met landelijke regels). 
Optreden in overlastsituaties moet overigens gelet op 
de rechtspraak aan strenge eisen voldoen en is 
daardoor niet eenvoudig. Daarbij komt dat stoken 
conform de regels  toch in een concrete situatie  kan 
leiden tot het ervaren van hinder. Aangegeven is dat 
een fractie naar aanleiding van de inbreng schriftelijke 
vragen aan het college gaat stellen. Deze vragen 
worden nagezonden. Dit geldt ook voor de 
beantwoording t.z.t. door het college.  De vragen van 
LDA zijn op 20 januari 2025 aan betrokkene gemaild.  
De beantwoording door het college is op 1 april 2025 
met betrokkene gedeeld. 

CPO Niedorp Conform besluit presidium 14 januari 2025 zijn 
betrokkenen per mail op 15 januari 2025 bedankt 
voor hun komst en inbreng.  Daarbij is aangegeven dat 
tijdens het raadscafé is gebleken dat er gesprekken 
worden gevoerd met het college. De raad wacht het 
resultaat van het overleg en de (eventuele) besluiten 
van het college in dit verband af. 

Raadscafé 12-12-2024 2 Tafel 2: CPO Niedorp 

Windunie Conform besluit presidium 14 januari 2025 zijn 
betrokkenen per mail op 15 januari 2025 bedankt 
voor hun komst en inbreng. Daarbij is aangegeven dat 
de inbreng is betrokken bij de besluitvorming in de 
raadsvergadering van 19 december 2024. 

Raadscafé 12-12-2024 6 Tafel 6 : Windunie 

Ontwikkelingen in Wieringerwerf rond de 
Samenstroom kerk en de mogelijkheden als gemeente 
monument. 

Conform besluit presidium 3 december 2024 per mail 
griffier op 4 december 2024 betrokkenen bedankt 
voor hun komst en inbreng.  Voor verduurzaming en 
monumenten kent de gemeente meerdere (subsidie-

Raadscafé 14-11-2024 3 Tafel 3:   Ontwikkelingen rond 
de Samenstroom kerk en de mogelijkheden als 
gemeente monument. 
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)regelingen. Betrokkenen zijn erop gewezen dat zij 
hiervoor een aanvraag kunnen indienen. 

het project Torenstraat in Middenmeer Conform besluit presidium 3 december 2024 per mail 
griffier op 4 december 2024 betrokkenen bedankt 
voor hun komst en inbreng. Aangegeven is dat de 
raad kennis heeft genomen van de plannen en dat het 
prettig is om op deze wijze te worden geïnformeerd. 

Raadscafé 14-11-2024 1 Tafel 1: het project 
Torenstraat in Middenmeer 

Zorgen over recreatie op het Amstelmeer Per mail van de griffier op 12 november zijn 
betrokkenen bedankt voor hun komst en inbreng. 
Daarbij is aangegeven dat het tijdens het gesprek 
duidelijk is geworden dat via de gemeentelijke 
organisatie betrokkenen in contact zijn/worden 
gebracht met het Hoogheemraadschap en dat gelet 
op de bevoegdheidsverdeling de raad daarom kennis 
heeft genomen van de inbreng. Conform besluit 
presidium 5 november 2024 afgedaan. 

Raadscafé 10-10-2024 7 Tafel 7: Recreatie op het 
Amstelmeer 

Co2 Neutraal Woonerf Kolhorn Per mail van de griffier zijn betrokkenen bedankt voor 
hun komst en inbreng. Medegedeeld is dat de raad  
kennis heeft genomen van de inbreng. Daarbij is 
aangegeven dat voor elke kern/dorp het college een 
dorpsagenda en/of een dorpsontwikkelvisie wil (laten) 
vaststellen. Dit laatste indien sprake is van ruimtelijke 
ontwikkelingen van enige importantie. Gelet op de 
beschikbare ambtelijke capaciteit is het niet mogelijk 
dit te doen voor alle kernen/dorpen tegelijkertijd. 
Mede gelet op de invoering van de Omgevingswet is 
gekozen voor een pilot met een beperkt aantal 
kernen/dorpen.  Na afronding daarvan wordt het 
proces geëvalueerd en wordt de keuze gemaakt voor 
weer een aantal andere kernen/dorpen. De raad 
adviseert uw ideeën in te brengen tijdens de 
inventarisatie, zodra Kolhorn aan de beurt is. 
Wanneer de inventarisatie voor Kolhorn gaat 

Raadscafé 10-10-2024 1 Tafel 1:Co2 neutraal woonerf 
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plaatsvinden, is bij de raad (nog) niet bekend.  
Conform besluit presidium 5 november 2024 
afgedaan. 

Bestemmingsplan De Meertuin Slootdorp Per mail van de griffier op 12 november zijn 
betrokkenen bedankt voor hun komst en inbreng. 
Daarbij is aangegeven dat hun inbreng is betrokken bij 
de besluitvorming in de raadsvergadering van 17 
oktober 2024. Conform besluit presidium 5 november 
2024 afgedaan. 

Raadscafé 10-10-2024 5 Tafel 5: Bestemmingsplan de 
Meertuin Slootdorp 

Toekomstbestendig sportcomplex Winkel Per mail van de griffier op 12 november zijn 
betrokkenen bedankt voor hun komst en inbreng. 
Daarbij is aangegeven dat hun inbreng is betrokken bij 
de besluitvorming in de raadsvergadering van 17 
oktober 2024. Conform besluit presidium 5 november 
2024 afgedaan. 

Raadscafé 10-10-2024 4 Tafel 4: Toekomstbestendig 
sportcomplex Winkel 

Bouwplannen de Kule in Den Oever Per mail van de griffier op 12 november zijn 
betrokkenen bedankt voor hun komst en inbreng.  De 
raad merkt op dat door tijdsverloop nieuwe inzichten 
(kunnen) ontstaan. Bij ruimtelijke plannen worden -in 
dit geval door het college- alle belangen zorgvuldig 
afgewogen.  Gelet op de bevoegdheidsverdeling en 
het feit dat het bouwplan inmiddels in procedure is, 
mengt de raad zich niet in het lopende proces.  Van de 
inbreng is door de raad kennis genomen.  Conform 
besluit presidium 5 november 2024 afgedaan. 

Raadscafé 10-10-2024 3 Tafel 3: Bouwplannen de Kule 
in Den Oever 

De evaluatie exploitatie binnenzwembaden en het 
toekomstbestendig sport- en cultuurcomplex 
Niedorp-Winkel 

Per mail van de griffier op 12 november zijn 
betrokkenen bedankt voor hun komst en inbreng. 
Daarbij is aangegeven dat hun inbreng is betrokken bij 
de besluitvorming in de raadsvergadering van 17 
oktober 2024. Conform besluit presidium 5 november 
2024 afgedaan. 

Raadscafé 10-10-2024 2 Tafel 2: De evaluatie 
exploitatie binnenzwembaden en het 
toekomstbestendig sport- en cultuurcomplex 
Niedorp-Winkel 

Het plan tot het kappen van iepen aan de Sluisweg te 
Van Ewijcksluis 

Per mail van de griffier op 12 november is betrokkene 
bedankt voor zijn komst en inbreng. Aangegeven is 

Raadscafé 10-10-2024 6 Tafel 6: Het plan tot het 
kappen van iepen aan de Sluisweg te Van Ewijcksluis 
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dat voor zover de raad bekend, de kap van zeven 
iepen aan de Sluisweg in Van Ewijcksluis is uitgesteld. 
De te vervangen waterleiding lijkt op voldoende 
afstand van de bomen te liggen. Nader onderzoek 
moet uitwijzen of de bomen kunnen blijven staan. 
Gelet op deze informatie heeft de raad 
kennisgenomen van de inbreng. Conform besluit 
presidium 5 november 2024 afgedaan. 

Dorpsraad Hippolytushoef Conform besluit presidium 1 oktober 2024 zijn 
betrokkenen door de griffier via een contactformulier 
op de website van de dorpsraad bedankt voor hun 
komst, de kennismaking en inbreng. Daarbij is 
aangegeven dat de inbreng indien aan de orde wordt 
betrokken bij de besluitvorming. 

Raadscafé 12-09-2024 3 Tafel 3: Dorpsraad 
Hippolytushoef 

Plan Buitendijk en ontwikkeling 380KV Conform besluit presidium 1 oktober 2024 heeft de 
griffier betrokkenen per mail bedankt voor hun komst 
en inbreng. Daarbij is aangegeven dat  voor wat 
betreft Plan Buitendijk de gemeenteraad de landelijke 
ontwikkelingen volgt. Met betrekking tot de 
ontwikkeling van de 380KV netwerkuitbreiding is het 
advies gegeven om de berichtgeving via de website 
van de gemeente Hollands Kroon te volgen. 

Raadscafé 12-09-2024 2 Tafel 2: Plan Buitendijk en 
ontwikkeling 380KV 

Verkeerssituatie Slingerweg Noordburen Zandburen 
Gemeenelandsweg 

Conform besluit presidium 1 oktober 2024 heeft de 
griffier betrokkenen per mail bedankt voor hun komst  
en inbreng. Daarbij is aangegeven dat het onderwerp  
onder de aandacht is gebracht bij de verantwoordelijk 
wethouder. 

Raadscafé 12-09-2024 1 Tafel 1: Verkeerssituatie 
Slingerweg Noordburen Zandburen 
Gemeenelandsweg 

Hoornseweg Middenmeer Conform besluit presidium 1 oktober zijn betrokkenen 
door de griffier per mail bedankt voor hun komst, 
kennismaking en inbreng. Daarbij is aangegeven dat 
de gemeenteraad (vooralsnog) geen rol heeft in dit 
plan. De gebiedsregisseur is verzocht contact met 
betrokkene op te nemen. 

Raadscafé 12-09-2024 4 Tafel 4: Toekomstvisie 
Middenmeer/Hoornseweg 23 
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Voorschriften/planregels Mestopslag Namens de gemeenteraad heeft de griffier 
betrokkenen per mail op 22 juli 2024 bedankt voor 
hun komst en inbreng. Daarbij is aangegeven dat de 
raadsleden kennis hebben genomen van de uitspraak 
van de Voorzieningenrechter van 4 juli jl. dat de 
betreffende mestopslag past binnen het 
bestemmingsplan en vergunningsvrij mag worden 
geplaatst.  Aangegeven is dat de gemeenteraad geen 
aanleiding ziet om de regels in het tijdelijk 
omgevingsplan omtrent de bouw van mestsilo’s bij 
agrarische bedrijven te wijzigen. Tenslotte is het 
buitengebied primair bedoeld als agrarisch 
productiegebied.  Mest is een grondstof in de 
landbouw.  Een mestopslag bij agrarische bedrijven is 
dan ook van belang voor hun bedrijfsvoering. De raad 
heeft kennisgenomen van de inbreng en de zorgen die 
daarbij zijn geuit. Voor zover het gaat om regels die 
zien op het aan- en afvoeren van mest, het uitrijden 
van mest e.d. is het gemeentebestuur echter geen 
bevoegd gezag. 

Raadscafé 04-07-2024 2 Tafel 2. 
Voorschriften/planregels Mestopslag & Artikel 3  
Agrarische doelen I , 2. bouwvoorschriften sub g.4 

Dorpsraad Winkel-Nieuwe Niedorp Namens de gemeenteraad heeft de griffier de leden 
van de dorpsraad per mail op 22 juli 2024 bedankt 
voor hun komst en inbreng. Aangegeven is dat het fijn 
is om kennis te maken en kennis te nemen van de 
wijze waarop de dorpsraad te werk zal gaan. Daarbij is 
de dorpsraad veel succes gewenst. 

Raadscafé 04-07-2024 1 Tafel 1: Dorpsraad 
Winkel/Nieuwe Niedorp 

Uitspraak CrvB over de toegang en uitvoering van zorg 
mandateren aan 1 organisatie en beschikkingsarm 
werken 

Betrokkene is namens de gemeenteraad door de 
griffier per mail op 22 juli 2024 bedankt voor haar 
komst en inbreng. Aangegeven is dat haar inbreng 
voor een aantal fracties aanleiding is geweest om 
politieke vragen te stellen aan het college. Deze 
vragen zijn meegestuurd. De beantwoording door het 

Raadscafé 04-07-2024 4 Tafel 4 : Uitspraak van de 
Centrale raad van Beroep over de toegang en 
uitvoering van zorg mandateren aan 1 organisatie en 
beschikkingsarm werken. 
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college is op 29 augustus nagezonden (en op 2 
september een verbeterde versie).  Afgedaan. 

Voorschriften/beleidsregel Mestopslag Hollands 
Kroon 

Namens de gemeenteraad heeft de griffier 
betrokkenen per mail op 22 juli 2024 bedankt voor 
hun komst en inbreng. Daarbij is aangegeven dat de 
raadsleden kennis hebben genomen van de uitspraak 
van de Voorzieningenrechter van 4 juli jl. dat de 
betreffende mestopslag past binnen het 
bestemmingsplan en vergunningsvrij mag worden 
geplaatst. Aangegeven is dat de gemeenteraad geen 
aanleiding ziet om de regels in het tijdelijk 
omgevingsplan omtrent de bouw van mestsilo’s bij 
agrarische bedrijven te wijzigen. Tenslotte is het 
buitengebied primair bedoeld als agrarisch 
productiegebied. Mest is een grondstof in de 
landbouw. Een mestopslag bij agrarische bedrijven is 
dan ook van belang voor hun bedrijfsvoering. De raad 
heeft kennisgenomen van de inbreng en de zorgen die 
daarbij zijn geuit. Voor zover het gaat om regels die 
zien op het aan- en afvoeren van mest, het uitrijden 
van mest e.d. is het gemeentebestuur echter geen 
bevoegd gezag. 

Raadscafé 04-07-2024 3 Tafel 3: 
Voorschriften/beleidsregels Mestopslag Hollands 
Kroon 

Onderhoud begraafplaats Zandburen, Hippolytushoef Conform besluit presidium 26 juni is betrokkene door 
de griffier per mail op 1 juli 2024 bedankt voor haar 
komst en inbreng. Daarbij is aangegeven dat 
raadsleden hebben geconstateerd dat de 
begraafplaats na het laatste onderhoud er weer netjes 
uit ziet.   Hierop is door betrokkene gereageerd.  In 
overleg met het seniorenconvent op 16 juli 2024 is 
door de griffier het verzoek aan het college gedaan 
om aan te geven of het onderhoud van de 
betreffende begraafplaatsen aan het met de raad 
afgesproken kwaliteitsniveau (A) voldoet. Betrokkene 

Raadscafé 28-05-2024 3 Tafel 3: Onderhoud 
begraafplaats Zandburen, Hippolytushoef 
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is geïnformeerd dat namens de raad deze vraag aan 
het college is voorgelegd.   Hierop is van het college 
het volgende antwoord ontvangen.   In 2024 zijn er in 
totaal 4 controles geweest op de beeldkwaliteit op de 
begraafplaats in Hippolytushoef. Gemiddeld genomen 
voldeed 96% aan de gestelde eis. Specifiek voor 
onkruid op verharding lag dit op 89%, dat is slechts 1% 
onder onze doelstelling van 90%. We hebben helaas 
dit jaar te maken met zeer groeizaam weer en tevens 
kampen we met een onderbezetting van personeel. 
Gemiddelde genomen voldoet het onderhoudsniveau 
op de gemeentelijke begraafplaatsen aan de gestelde 
eisen. Door de organisatie wordt bezien welke 
(aanvullende) maatregelen getroffen kunnen worden 
om de streefkwaliteit (beter) te borgen.   Presidium 2 
september 2024: besloten is betrokkene te 
informeren over het antwoord van het college en dat 
de raad hiervan kennis heeft genomen. Deze reactie is 
per mail  door de griffier verzonden op 3 september 
2024 aan betrokkene. Afgedaan. 

Polderpark Anna Paulowna Conform besluit presidium 26 juni zijn betrokkenen 
door de griffier per mail op 1 juli 2024 bedankt voor 
hun komst en inbreng met de mededeling dat hun 
inbreng zal worden betrokken bij de besluitvorming 
over het bestemmingsplan. 

Raadscafé 28-05-2024 2 Tafel 2: Polderpark Anna 
Paulowna 

Polderpark Conform besluit presidium 26 juni zijn betrokkenen 
door de griffier per mail op 1 juli 2024 bedankt voor 
hun komst en inbreng met de mededeling dat hun 
inbreng zal worden betrokken bij de besluitvorming 
over het bestemmingsplan. 

Raadscafé 13-06-2024 1 Tafel 1: Polderpark 

Polderpark Anna Paulowna Conform besluit presidium 26 juni zijn betrokkenen 
door de griffier per mail op 1 juli 2024 bedankt voor 
hun komst en inbreng met de mededeling dat hun 

Raadscafé 28-05-2024 1 Tafel 1: Polderpark Anna 
Paulowna 
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inbreng zal worden betrokken bij de besluitvorming 
over het bestemmingsplan. 

Sportfederatie ZAP Conform besluit presidium 26 juni jl. heeft de griffier 
op 1 juli 2024 per mail betrokkenen bedankt voor de 
gastvrijheid en hun inbreng. Aangegeven is dat 
hetgeen besproken is door de gemeenteraad bij 
eventuele besluitvorming in de toekomst wordt 
betrokken. 

Raadscafé 13-06-2024 2 Tafel 2: Sportfederatie ZAP 
(plannen woningbouw Breezand en 
verenigingsondersteuning) 

Motorcrossterrein Conform besluit presidium 21 mei 2024 heeft de 
griffier op 27 mei betrokkene een mail gestuurd om 
haar namens de gemeenteraad te bedanken voor haar 
komst en inbreng. Aangegeven is dat de inbreng door 
de raad wordt betrokken bij de besluitvorming op een 
later moment over de motorcrosslocatie. Afgedaan. 

Raadscafé 16-05-2024 3 Tafel 3: Motorcrossterrein 

Vergunning Friesland Campina Conform besluit presidium 21 mei 2024 heeft de 
griffier per mail op 24 mei 2024 namens de 
gemeenteraad betrokkenen bedankt voor hun komst 
en inbreng. Aangegeven is dat de raad heeft 
kennisgenomen van hun inbreng.  Bevoegd gezag is de 
provincie. Het college heeft daarbij een adviesrol. 

Raadscafé 16-05-2024 2 Tafel 2: Vergunningsaanvraag 
Friesland Campina 

Motorcross terrein & Overlast verkeer (Microsoft) 
Oudelanderweg 

Conform besluit presidium 21 mei 2024 heeft de 
griffier op 27 mei betrokkenen een mail gestuurd om 
hen namens de gemeenteraad te bedanken voor hun 
komst en inbreng. Aangegeven is dat de raad kennis 
heeft genomen van de inbreng en dat de inbreng 
m.b.t. de motorcross door de raad wordt betrokken 
bij de besluitvorming op een later moment over de 
motorcrosslocatie. Afgedaan. 

Raadscafé 16-05-2024 1 Tafel 1: Motorcrossterrein en 
overlast verkeer Oudelanderweg (Microsoft) 

BP Westerweg 27 Betrokkene is op 10 mei jl. een mail gestuurd door de 
griffier om haar te bedanken voor haar komst en 
inbreng. Daarbij is gemeld dat de raadsleden haar 
inbreng hebben betrokken bij de besluitvorming over 
het bestemmingsplan in de raadsvergadering van 18 

Raadscafé 11-04-2024 3 Tafel 3: BP Westerweg 27 
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april 2024. Conform besluit presidium 7 mei 2024. 
Afgedaan. 

Parkeren Industrieweg Bij brief van 28 maart heeft betrokkene de 
gemeenteraad verzocht de parkeerplaatsen voor zijn 
bedrijf aan de openbaarheid te onttrekken. Op 18 
april jl. heeft de gemeenteraad besloten deze brief in 
handen te stellen ter afdoening van het college. Op 
grond van artikel 9 van de Wegenwet kan een weg (in 
onderhoud bij de gemeente) aan het openbaar 
verkeer worden onttrokken bij besluit van de raad van 
de gemeente, waarin de weg is gelegen.  Op grond 
van artikel 11 van de Wegenwet heeft iedere 
belanghebbende bij een weg het recht de raad te 
verzoeken toepassing te geven aan artikel 9.  Op de 
voorbereiding van de beslissing op het verzoek is 
afdeling 3.4 van de Algemene wet bestuursrecht van 
toepassing. Weigert de raad aan het verzoek te 
voldoen, dan staat aan de verzoeker beroep op 
Gedeputeerde Staten open. Het besluit van de raad 
om het verzoek in handen te stellen van het college 
houdt dus in dat het college het door de raad te 
nemen besluit moet voorbereiden. De gemeenteraad 
zal dus na het volgen van de voorgeschreven 
procedure een besluit nemen op het verzoek van 28 
maart jl. Zijn inbreng tijdens het raadscafé wordt 
hierbij betrokken. 

Raadscafé 16-05-2024 5 Parkeren Industrieweg 

Meer Anna Paulowna in Anna Paulonwa Conform besluit presidium 21 mei 2024 is betrokkene 
door de griffier per mail op 24 mei 2024 bedankt voor 
haar komst en inbreng. Daarbij is aangegeven dat de 
gemeenteraad heeft kennisgenomen van haar 
initiatief en hierover zijn waardering uitspreekt. 
Melding is gemaakt dat in de raadsvergadering van 23 
mei jl. over het initiatief een motie is ingediend die 

Raadscafé 16-05-2024 4 Tafel 4: Meer Anna Paulowna 
in Anna Paulowna 
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unaniem is aangenomen. De motie is betrokkene 
toegezonden. 

Het rapport van bureau Berenschot over de komst van 
datacenters 

Betrokkene is op 10 mei jl. een mail gestuurd door de 
griffier om hem te bedanken voor zijn komst en 
inbreng. Daarbij is gemeld dat de raadsleden zijn 
inbreng hebben betrokken bij de bespreking van het 
rapport in de raadsvergadering van 18 april 2024. 
Conform besluit presidium 7 mei 2024. Afgedaan. 

Raadscafé 11-04-2024 2 Tafel 2: Het rapport van 
bureau Berenschot over de komst van datacenters 

Motorcross terrein & Overlast verkeer (Microsoft) 
Oudelanderweg 

Afgedaan. Betrokkenen komen 16 mei. Raadscafé 11-04-2024 1 Tafel 1: Motorcrossterrein en 
overlast verkeer Oudelanderweg (Microsoft) 

Tracé nieuwe doorfiets route doorfietsroute Betrokkene is op 10 mei jl. een mail gestuurd door de 
griffier om hem te bedanken voor zijn komst en 
inbreng. De gemeenteraad heeft hiervan kennis 
genomen. Geadviseerd is zijn zorgen te delen met 
belangenorganisaties, zoals Veilig Verkeer Nederland, 
de Fietsersbond en/of de ANWB. Conform besluit 
presidium 7 mei 2024. Afgedaan. 

Raadscafé 11-04-2024 7 Tafel 7: Het tracé van de 
nieuwe doorfietsroute 

Crisisopvang Hotel van der Valk Wieringermeer Betrokkenen is op 10 mei jl. een mail gestuurd door 
de griffier om hen te bedanken voor hun komst en 
inbreng. Daarbij is gemeld dat tijdens een 
informatieavond op 24 april a.s. nadere informatie is 
verstrekt en (ook) de gelegenheid is geweest de 
levende zorgen te delen met het gemeentebestuur en 
dat het gemeentebestuur deze zorgen meeneemt in 
de met het COA te maken afspraken. Conform besluit 
presidium 7 mei 2024. Afgedaan 

Raadscafé 11-04-2024 8 Crisisopvang Hotel 
Wieringermeer 

Bosbies Betrokkene is op 10 mei jl. een mail gestuurd door de 
griffier om hen te bedanken voor hun komst en 
inbreng. De gemeenteraad heeft hiervan kennis 
genomen.  Conform besluit presidium 7 mei 2024. 
Afgedaan. 

Raadscafé 11-04-2024 5 Tafel 5: De Bosbies 

Verbeteren van de voorzieningen bij DWOW Betrokkenen zijn op 10 mei jl. een mail gestuurd door 
de griffier om hen te bedanken voor hun komst en 

Raadscafé 11-04-2024 4 Tafel 4: verbeteren van de 
voorzieningen binnen de voetbalclub DWOW 
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inbreng. DWOW is daarbij bedankt voor de 
gastvrijheid en gemeld is dat de raadsleden kennis 
hebben genomen van hun inbreng. Conform besluit 
presidium 7 mei 2024. Afgedaan. 

Diverse onderwerpen Conform besluit presidium 21 mei 2024 heeft de 
griffier betrokkene per mail bedankt voor zijn komst 
en inbreng. De door LADA gestelde vragen zijn 
meegezonden. Zodra die vragen door het college zijn 
beantwoord, wordt de beantwoording nagezonden. 
Nazending van de beantwoording heeft 
plaatsgevonden op 20 juni 2024. Afgedaan. 

Raadscafé 11-04-2024 6 Tafel 6: Diverse onderwerpen 

Tafel 3: Dorpsorgaan BOB Conform besluit presidium 5 maart 2024 is de 
vertegenwoordiging van het dorpsorgaan bedankt 
voor de komst en inbreng tijdens het raadscafé.  
Daarbij is het volgende aangegeven. Over meerdere 
onderwerpen is inmiddels ambtelijk met u contact 
geweest.   Tijdens het raadscafé was ook het bestuur 
van Bucephalus aanwezig. Door hen is aangegeven dat 
zij op zoek zijn naar uitbreiding van hun 
activiteiten/functie.  Wellicht is het een suggestie om 
met hen contact op te nemen omdat in de gesprekken 
is aangegeven dat u graag een dorpshuisachtige 
functie in Barsingerhorn ziet.  Mail is door de griffier 
verzonden op 6 maart 2024. 

Raadscafé 08-02-2024 3 Tafel 3: Dorpsorgaan BOB 

Tafel 2: Ideeën Pluzorg inzake Heerenweg 12 Conform besluit presidium 5 maart 2024 is de 
vertegenwoordiging van Pluzorg bedankt voor hun 
deelname en inbreng.  Vooralsnog is dit een 
aangelegenheid voor het college. De raad zal dus 
hierop geen actie ondernemen.  Mail door griffie 
verstuurd op 6 maart 2024. 

Raadscafé 08-02-2024 2 Tafel 2: Ideeën Pluzorg inzake 
Heerenweg 12 

Tafel 4: Stichting Evenementen Barsingerhorn Heeft niet deelgenomen. Afgedaan Raadscafé 08-02-2024 4 Tafel 4: Stichting 
Evenementen Barsingerhorn 
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Paardensportvereniging Bucephalus Conform besluit presidium 5 maart 2024 zijn 
betrokkenen bedankt voor de gastvrijheid, de 
rondleiding, komst en inbreng tijdens het raadscafé.  
Daarbij is het volgende aangegeven.  Tijdens het 
raadscafé was ook het Belangen Orgaan 
Barsingerhorn aanwezig. Door hen is ook de 
wenselijkheid van een dorpshuisachtige functie in 
Barsingerhorn aan de orde gesteld. Hen is geadviseerd 
om met Bucephalus hierover contact op te nemen 
omdat in de gesprekken is aangegeven dat gezocht 
wordt naar verbreding/uitbreiding van 
functie/activiteiten. Wellicht is overleg hierover met 
elkaar zinvol.  Uitbreiding van activiteiten moet wel 
passen in het bestemmingsplan. Gelet daarop is 
afstemming over (on)mogelijkheden met de 
ambtelijke organisatie wenselijk.  Mail is door de 
griffier verzonden op 6 maart 2024. 

Raadscafé 08-02-2024 1 Tafel 1: 
Paardensportvereniging Bucephalus 

Parkeerbeleid Brede School Het presidium heeft op 30 januari 2024 besloten 
betrokkene te danken voor haar komst en inbreng.  
De raad bepaalt de hoofdlijnen van het beleid, het 
college van burgemeester en wethouders voert dit uit. 
Het is niet gebruikelijk dat de gemeenteraad zich 
mengt in de uitvoering door het college in individuele 
situaties. Dat is juist een rol en taak die aan het 
college is voorbehouden. Wel is het college 
verantwoording verschuldigd aan de raad voor de 
uitvoering van wet en regelgeving.  Tijdens de 
gesprekken is door de aanwezige raadsleden en 
fractieondersteuners met betrokkene meegedacht en 
zijn haar mogelijke suggesties meegegeven, die zij 
desgewenst in het overleg met het college aan de 
orde kan stellen. Het is echter aan het college om te 
bepalen of aan de geldende eisen wordt voldaan. Op 

Raadscafé 18-01-2024 2 Tafel 2: Parkeerbeleid Brede 
School 
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31 januari heeft de griffier aan betrokkene een mail 
met deze strekking gestuurd. Afgedaan. 

Toekomstbestendig Sportpark Winkel/Nieuwe 
Niedorp 

Betrokkenen waren op uitnodiging. Voorgesteld is 
betrokkenen te bedanken voor hun komst en inbreng. 
Conform besluit presidium 30 januari 2024 heeft de 
griffier op 31 januari een mail met deze strekking 
verstuurd. Afgedaan. 

Raadscafé 18-01-2024 3 Tafel 3: Toekomstbestendig 
Sportpark Nieuwe Niedorp 

Verkeer op t Hoefje te Nieuwe Niedorp Presidium heeft op 30 januari 2024 besloten 
betrokkenen te danken voor hun komst en inbreng. 
Mede naar aanleiding van alle reacties en meldingen 
over dit onderwerp hebben burgemeester en 
wethouders aan Sweco (verkeerskundig bureau) 
opdracht verleend een evaluatiestudie te doen naar 
de situatie die is ontstaan als gevolg van de realisatie 
van het Winkelhart. Het college zal aan de hand van 
dit onderzoek bezien of en zo ja, welke aanvullende 
maatregelen eventueel nodig zijn. Dit is bij 
betrokkenen bekend.  Het betreft hier een 
bevoegdheid van het college en het college is dan ook 
primair aan zet. Het college zal de raad hierover naar 
verwachting t.z.t. nader informeren.  Op 31 januari 
heeft de griffier aan betrokkenen een mail gestuurd 
met deze strekking. Afgedaan. 

Raadscafé 18-01-2024 1 Tafel 1: Verkeer op t Hoefje 
te Nieuwe Niedorp 

de historische vereniging “Histoverkol “ & Stichting 
Varend Erfgoed Kolhorn van de jol KH44 

Conform mail 8 december aan de fractievoorzitters, 
heeft de griffier op 18 december 2023 betrokkenen 
per mail bedankt voor hun komst en de mogelijkheid 
om met elkaar kennis te maken. Afgedaan. 

Raadscafé 07-12-2023 4 Tafel 4:  de historische 
vereniging “Histoverkol “ & Stichting Varend Erfgoed 
Kolhorn van de jol  KH44 

bestuur dorpshuis De Nieuwe Horn en Laurenskerk Conform mail 8 december aan de fractievoorzitters, 
heeft de griffier op 18 december 2023 betrokkenen 
per mail bedankt voor de gastvrijheid en de 
mogelijkheid om met elkaar kennis te maken. 
Afgedaan. 

Raadscafé 07-12-2023 5 Tafel 5: :  bestuur dorpshuis 
De Nieuwe Horn en Laurenskerk 
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Gewasbescherming Conform mail 8 december aan de fractievoorzitters, 
heeft de griffier op 18 december 2023 betrokkene per 
mail bedankt voor haar komst en inbreng. De raad 
constateert dat deze kwestie landelijk aan de orde is 
en niet alleen bij betrokkene. Het ontbreken van 
landelijke regelgeving maakt dat de gemeente hierop 
feitelijk niet kan acteren. Zeker niet in een individueel 
geval (als al duidelijk zou zijn hoe), want dat zou dan 
ook in andere gevallen moeten en voor een dergelijke 
aanpak is juist landelijke regelgeving van belang 
(gelijkheidsbeginsel). Wat de raadsfracties (kunnen) 
doen, is dit onderwerp via de partijpolitieke lijn 
agenderen bij de provinciale, maar vooral de 
landelijke overheid. Het is met name aan de landelijke 
politiek om te bepalen hoe hiermee om te gaan. 
Afgedaan. 

Raadscafé 07-12-2023 1 Tafel 1: Gewasbescherming in 
de bollenteelt en het gebrek aan regelgeving omtrent 
spuitvrije zones voor bestaande woningen. 

Buurtkamer Kolhorn Conform mail 8 december aan de fractievoorzitters, 
heeft de griffier op 18 december 2023 betrokkenen 
per mail bedankt voor hun komst en de mogelijkheid 
om met elkaar kennis te maken. Afgedaan. 

Raadscafé 07-12-2023 3 Tafel 3: Buurt Kamer Kolhorn 

Begaanbaarheid straten Kolhorn Hetgeen mevrouw naar voren heeft gebracht, is bij de 
organisatie onder de aandacht gebracht. Een 
medewerker van het team Areaalbeheer heeft 
voorafgaand aan het raadscafé reeds contact met 
haar opgenomen. Gelet daarop verder geen actie 
(mevrouw heeft ook geen mailadres). Afgedaan. 

Raadscafé 07-12-2023 2 Tafel 2: Begaanbaarheid 
straten in Kolhorn 

Verkeersveiligheid Voorstel is betrokkenen te bedanken voor hun komst 
en inbreng. De inbreng zal door de raad worden 
betrokken bij een (openbare) informatieavond over 
verkeersveiligheid op 30 november a.s. Conform 
besluit presidium 28 november 2023 heeft de griffier 
een mail verstuurd met deze strekking. Afgedaan. 

Raadscafé 16-11-2023 2 Tafel 2: Verkeersveiligheid 



Raadscafé afgehandeld       Presidium 6 mei 2025 

Padelbanen Anna Paulowna Voorstel is betrokkenen te bedanken voor hun komst 
en inbreng. Daarbij wordt aangegeven dat het college 
(i.s.m. de Omgevingsdienst) bevoegd gezag is ten 
aanzien van de vergunningenprocedure en dat de 
raad geen aanleiding ziet om hierover vragen te 
stellen. Tenslotte is nog onbekend welk besluit 
genomen gaat worden. Conform besluit presidium 28 
november 2023 is door de griffier aan betrokkene op 
29 november 2023 een mail gestuurd met deze 
strekking. Afgedaan. 

Raadscafé 16-11-2023 4 Tafel 4: Padelbanen Anna 
Paulowna 

Bedrijfswoning Molenveld 12, Hippolytushoef Voorstel is betrokkene  te bedanken voor zijn komst 
en inbreng.  Daarbij wordt aangegeven dat het college 
bevoegd gezag is ten aanzien van de 
vergunningenprocedure en dat de raad geen 
aanleiding ziet om hierover vragen te stellen. 
Tenslotte is nog onbekend welk besluit genomen gaat 
worden. Door één of meer raadsleden is de inbreng 
wel besproken met de verantwoordelijk wethouder.  
Conform besluit presidium 28 november 2023 heeft 
de griffier op 29 november  2023 betrokkene een mail 
gestuurd met deze strekking. Afgedaan. 

Raadscafé 16-11-2023 5 Tafel  5: Bedrijfswoning 
Molenveld 12, Hippolytushoef 

Motorcrossterrein Voorstel is betrokkenen te bedanken voor kun komst 
en inbreng en daarbij aan te geven dat hun inbreng 
door de raad wordt betrokken bij de besluitvorming in 
de raad omtrent dit onderwerp 
(bestemmingsplan/omgevingsplan).  Conform besluit 
presidium 28 november 2023 heeft de griffier een 
mail met deze strekking verzonden op 29 november 
2023. Afgedaan. 

Raadscafé 16-11-2023 1 Tafel 1: Motorcrossterrein 

Bestemmingsplan Leijerdijk 5, Nieuwe Niedorp Het voorstel is betrokkenen te bedanken voor hun 
komst en inbreng en daarbij aan te geven dat hun 
inbreng door de raad wordt betrokken bij de 
besluitvorming in de raad omtrent dit onderwerp 

Raadscafé 16-11-2023 3 Tafel 3: Bestemmingsplan 
Leijerdijk 5, Nieuwe Niedorp 
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(bestemmingsplan).  Conform besluit presidium 28 
november 2023 heeft de griffier op 29 november 
2023 een mail met deze strekking aan betrokkenen 
gestuurd. Afgedaan. 

De huisvesting van arbeidsmigranten op 
bedrijventerrein Robbenplaat. 

Voorstel: betrokkenen danken voor hun komst.  
Aangeven dat de raad kennis heeft genomen van de 
inbreng van betrokkenen, maar voor de raad geen 
aanleiding bestaat om hierin actie te nemen. 
Huisvesting van arbeidsmigranten op 
bedrijventerreinen past binnen het gemeentelijk 
beleid en het college voert dit beleid uit.  Conform 
besluit presidium 7 november is door de griffier op 8 
november betrokkene een mail gestuurd met deze 
strekking. 

Raadscafé 12-10-2023 3 De huisvesting van 
arbeidsmigranten op bedrijventerrein Robbenplaat. 

Voortgang bouw 7 woonkavels bouwplan 
Heeringhuusen aan de Muggenburgerweg 
Haringhuizen. 

Voorgesteld wordt betrokkene te bedanken voor zijn 
komst. Ontwikkeling past binnen de besluitvorming 
door de raad en de raad heeft kennisgenomen van de 
voortgang.  Conform besluit presidium 7 november 
heeft de griffier op 8 november betrokkene een mail 
gestuurd met deze strekking. 

Raadscafé 12-10-2023 4 Voortgang bouw 7 
woonkavels bouwplan Heeringhuusen aan de 
Muggenburgerweg Haringhuizen. 

Parkeren tijdens evenementen Dorpsstraat Het voorstel is betrokkene te bedanken voor zijn 
komst en inbreng en daarbij aan te geven dat politieke 
vragen zijn gesteld over de verkeersveiligheid en het 
parkeren in/rondom Haringhuizen. De vragen worden 
meegestuurd en t.z.t. zal de beantwoording worden 
nagezonden.   Conform besluit presidium 28 
november 2023 heeft de griffier betrokkene op 29 
november 2023 een mail gestuurd met deze strekking.  
Beantwoording vragen is nagestuurd. Aanvullend is 
nog een vraag gesteld. Ook die beantwoording nog 
nasturen.  Aanvullende beantwoording door de 
griffier gemaild op 16 januari 2024. 

Raadscafé 12-10-2023 2.a De heer P. Landwehr 
(namens het bestuur van de Willibrorduskerk) 



Raadscafé afgehandeld       Presidium 6 mei 2025 

Verkeersveiligheid Haringhuizen Het voorstel is betrokkene te bedanken voor zijn 
komst en inbreng en daarbij aan te geven dat politieke 
vragen zijn gesteld over de verkeersveiligheid en het 
parkeren in/rondom Haringhuizen. De vragen worden 
meegestuurd en t.z.t. zal de beantwoording worden 
nagezonden.   Conform besluit presidium 28 
november 2023 heeft de griffier betrokkene op 29 
november 2023 een mail gestuurd met deze strekking.  
Beantwoording vragen is nagestuurd. Aanvullend is 
nog een vraag gesteld. Ook die beantwoording nog 
nasturen.  Aanvullende beantwoording door de 
griffier gemaild op 16 januari 2024. 

Raadscafé 12-10-2023 1 Verkeersveiligheid 
Haringhuizen 

Stand van zaken herijking subsidieregeligen E.e.a. Naar aanleiding van recent uitgebracht 
onderzoeksrapport subsidie door een externe 
organisatie. Senioren vereniging Middenmeer is v.w.b 
de huur van het recreatie centrum Kroonwaard 1 
grotendeels afhankelijk van een structurele jaarlijkse 
subsidie van gemeente Hollands Kroon.  Voorgesteld 
wordt de Seniorenvereniging Middenmeer een 
bedankje te sturen voor de gastvrijheid en deelname 
aan het raadscafé. Daarbij aan te geven dat waar 
mogelijk de inbreng betrokken zal worden bij de 
besluitvorming door de gemeenteraad omtrent de 
herijking van het subsidiebeleid.  Conform besluit 
presidium op 3 oktober 2023 via een mail op 17 
oktober 2023 door de griffier afgedaan. 

Raadscafé 14-09-2023 1 Stand van zaken herijking 
subsidieregelingen 

Monumentenbeleid Hollands Kroon Voorgesteld wordt betrokkenen een bedankje te 
sturen voor hun deelname aan het raadscafé en te 
melden dat hun inbreng geen aanleiding is om het 
huidige beleid te wijzigen. Conform besloten 
presidium 3 oktober 2023. Griffier heeft betrokkene 
gemaild op 17 oktober 2023. Afgedaan. 

Raadscafé 14-09-2023 2 Monumentenbeleid Hollands 
Kroon 
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Huisvesting statushouders Middenmeer Voorgesteld wordt betrokkene een bedankje te sturen 
voor zijn deelname aan het raadscafé en te melden 
dat zijn inbreng zal worden betrokken bij het 
uitbrengen van wensen of bedenkingen door de raad 
omtrent het voorstel tijdelijke huisvesting in 
Middenmeer.  Conform besloten presidium 3  oktober 
2023. Betrokkene door griffier gemaild op 17 oktober 
2023. Afgedaan 

Raadscafé 14-09-2023 4 Huisvesting Statushouders 

Ecologische vijver Middenmeer & Huiszwaluwtil Nadere informatie : zie bijlagen bij agenda raadscafé 
14 sept  Voorgesteld wordt betrokkene een bedankje 
te sturen voor zijn deelname aan het raadscafé en te 
melden dat uw raad kennis heeft genomen van zijn 
inbreng. Voor wat betreft de huiszwaluwtil zullen de 
vragen en beantwoording naar aanleiding van de 
ideeënmarkt aan betrokkene worden meegezonden.  
Conform besluit presidium 3 oktober 2023 door de 
griffier via een mail op 17 oktober 2023 afgedaan. 

Raadscafé 14-09-2023 3 Ecologische Vijver en 
Huiszwaluwtil 

Spreekuur Burgemeester en Wethouders Is er een fractie die voornemens is hieromtrent actie 
te ondernemen? Zo nee, dan wordt betrokkene door 
de griffie bedankt voor zijn deelname aan het 
raadscafé en wordt daarbij aangegeven dat de 
gemeenteraad kennis heeft genomen van zijn inbreng.  
Conform besluit presidium 3 oktober 2023 heeft de 
griffier op 17 oktober 2023 betrokkene een mail 
gestuurd. Afgedaan. 

Raadscafé 06-07-2023 7 Spreekuur Burgemeester en 
Wethouders 

Op uitnodiging van de gemeenteraad: 't Skarpet De griffier heeft betrokkenen een  bedankje gestuurd 
voor hun deelname aan het raadscafé. Daarbij is 
aangeven dat er politieke vragen zijn gesteld over de 
verkeersveiligheid. De gestelde vragen (en 
beantwoording zijn meegezonden. Conform besluit 
presidium 5 september 2023 afgehandeld door de 
griffier. 

Raadscafé 06-07-2023 9 Op uitnodiging van de 
gemeenteraad: 't Skarpet 



Raadscafé afgehandeld       Presidium 6 mei 2025 

Plannen met Oude Niedorp Betrokkene was aangeschoven bij de tafel van bestuur 
't Skarpet. Omdat zijn gegevens bij de griffier niet 
bekend zijn, is aan het bestuur van 't Skarpet gevraagd 
betrokkene op de hoogte te stellen van de reactie 
(aangenomen dat de heren van het bestuur van 't 
Skarpet betrokkene kennen).  De griffier heeft 
betrokkenen een  bedankje gestuurd voor hun 
deelname aan het raadscafé. Daarbij is aangeven dat 
er politieke vragen zijn gesteld over de 
verkeersveiligheid. De gestelde vragen (en 
beantwoording zijn meegezonden. Conform besluit 
presidium 5 september 2023 afgehandeld door de 
griffier. 

Raadscafé 06-07-2023 8 Plannen met Oude Niedorp 

Cultuur Hollands Kroon De griffie heeft betrokkene een  bedankje gestuurd 
voor haar deelname aan het raadscafé. Daarbij is 
aangegeven dat vanuit de raad een klankbordgroep 
cultuur actief is (bestaande uit de raadsleden 
Mulderij, Bügel en Groot) en dat deze klankbordgroep 
de verkregen informatie betrekt bij haar 
werkzaamheden. Conform besluit presidium 5 
september 2023 door de griffier afgehandeld. 

Raadscafé 06-07-2023 3 Cultuur in Hollands Kroon 

Dorpshuis Barsingerhorn en glasvezel Heerenweg Is er een fractie die voornemens is hieromtrent actie 
te ondernemen? Zo nee, dan worden betrokkenen 
door de griffie bedankt voor hun deelname aan het 
raadscafé en wordt daarbij aangegeven dat de 
gemeenteraad kennis heeft genomen van hun 
inbreng.  Conform besluit presidium 3 oktober 2023 
heeft de griffier betrokkenen een mail gestuurd op 17 
oktober 2023. Afgedaan. 

Raadscafé 06-07-2023 6 Dorpshuis Barsingerhorn en 
glasvezel Heerenweg 

Bestuur de Mafkikker De griffie heeft het bestuur een bedankje gestuurd 
voor de gastvrijheid en deelname aan het raadscafé. 
Daarbij is aangegeven dat waar mogelijk de inbreng 
betrokken zal worden bij de besluitvorming door de 

Raadscafé 06-07-2023 1 Op uitnodiging van de 
gemeenteraad: Bestuur De Mafkikker 
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gemeenteraad. Conform besluit presidium 5 
september 2023 afgehandeld door de griffier. 

Burgerberaad De griffie heeft betrokkenen een  bedankje gestuurd 
voor hun deelname aan het raadscafé. Daarbij is 
aangegeven dat de gemeenteraad (nieuwe) vormen 
van participatie onderzoekt. Voor dit soort 
vraagstukken is de raadswerkgroep bestuurlijke 
vernieuwing in het leven geroepen. Burgerberaad 
wordt daarbij als mogelijke vorm meegenomen. Of en 
zo ja wanneer burgerberaad wordt ingevoerd, is op dit 
moment nog onduidelijk.    Conform besluit presidium 
5 september 2023 door de griffier afgehandeld. 

Raadscafé 06-07-2023 2 Burgerberaad 

Herstelwerkzaamheden Liander Was niet aanwezig. Kan van het overzicht worden 
afgevoerd. Conform besloten presidium 5 september 
2023. 

Raadscafé 06-07-2023 5 Herstelwerkzaamheden 
Liander 

Puntgolven Lutjestrand De griffie heeft betrokkenen een  bedankje gestuurd 
voor hun deelname aan het raadscafé , met de 
volgende mededeling. De te nemen maatregelen zijn 
opgenomen in de eerste bestuur rapportage, die door 
de raad op 13 juli jl. is vastgesteld. Nu de financiële 
middelen door de raad beschikbaar zijn gesteld, 
kunnen de voorbereidingen voor de werkzaamheden 
worden opgestart.  Conform besluit presidium 5 
september 2023 door de griffier afgehandeld. 

Raadscafé 06-07-2023 4 Puntgolven Lutjestrand 

Woningbouw in Winkel (nabij Winkelerzand) Is er een fractie die nog voornemens is hieromtrent 
actie te ondernemen? Zo nee, dan gelet op het 
tijdsverloop geen verdere actie en afvoeren van het 
overzicht. Verder geen actie (besluit presidium 6 juni 
2023) 

Raadscafé 09-02-2023 2 Tafel 2: Woningbouw in 
Winkel 

Bestuur Vikingschip De griffie zal het bestuur een bedankje sturen voor de 
gastvrijheid en hun deelname aan het raadscafé. 
Daarbij zal worden aangegeven dat waar mogelijk hun 
inbreng betrokken zal worden bij de besluitvorming 

Raadscafé 13-04-2023 1 Tafel 1: Bestuur Vikingschip 
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door de gemeenteraad.  Daarna afvoeren van dit 
overzicht.  (Besluit presidium 6 juni). Gemaild 8 juni 

Afval dumpen bij kringloopwinkels Er is een afspraak tussen wethouder Peters en de 
kringloopwinkels geweest. Daarna is er samen met de 
HVC ambtelijk een rondgang langs de 
kringloopwinkels gedaan om de problematiek in kaart 
te brengen. Recent is er met HVC gesproken wat een 
mogelijke tegemoetkoming kan worden. In de week 
van 26 juni wordt er een afspraak met de 
kringloopwinkels, HVC en wethouder gepland om het 
voorstel te bespreken. Gelet hierop wordt voorgesteld 
geen verdere actie te ondernemen en dit punt van de 
lijst af te voeren. Afgevoerd (besluit presidium 27 juni 
2023) 

Raadscafé 19-01-2023 2 Tafel 2: Afval dumpen bij 
kringloopwinkels 

bouwafval dat door de bouwbedrijven ( op locaties in 
Breezand) niet goed genoeg opgeruimd 

Is er een fractie die nog voornemens is hieromtrent 
actie te ondernemen? Zo nee, dan gelet op het 
tijdsverloop geen verdere actie en afvoeren van het 
overzicht. Geen verdere actie (besluit presidium 6 juni 
2023) 

Raadscafé 16-03-2023 9 Tafel 9: bouwafval dat door 
de bouwbedrijven ( op locaties in Breezand) niet goed 
genoeg opgeruimd 

Friesland Campina te Lutjewinkel Is er een fractie die nog voornemens is hieromtrent 
actie te ondernemen? Zo nee, dan gelet op het 
tijdsverloop geen verdere actie en afvoeren van het 
overzicht. Geen verdere actie (besluit presidium 6 juni 
2023) 

Raadscafé 19-01-2023 3 Tafel 3: Friesland Campina te 
Lutjewinkel 

Afgewezen principeverzoek Oosterkruisweg 50a en b s er een fractie die nog voornemens is hieromtrent 
actie te ondernemen? Zo nee, dan gelet op het 
tijdsverloop geen verdere actie en afvoeren van het 
overzicht. Geen verdere actie (besluit presidium 6 juni 
2023) 

Raadscafé 13-12-2022 5 De heer R. van Baaren en 
mevrouw W. Smit 

Handhaving wonen arbeidsmigranten Betreft bevoegdheid college. Inbreng is aangehoord 
en voor kennisgeving aangenomen. Gelet op 
tijdsverloop (raadscafé januari) geen verdere actie. 
(besluit presidium 6 juni 2023) 

Raadscafé 19-01-2023 6 Tafel 6: Handhaving wonen 
arbeidsmigranten 
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Dorpsraad Kreileroord Voor zover zaken aan de orde zijn gekomen, waarover 
de raad een besluit kan of moet nemen wordt de 
inbreng bij de besluitvorming betrokken. Gelet op het 
tijdsverloop geen verdere actie. Kan van het overzicht 
worden verwijderd. (besluit presidium 6 juni 2023) 

Raadscafé 19-01-2023 1 Tafel 1: Onderwerpen 
Dorpsraad Kreileroord 

W.M.O. adviesraad Hollands Kroon onder de aandacht Nadien is de WMO adviesraad ook uitgenodigd voor 
een informerende bijeenkomst. Geen verdere actie 
vereist. Kan van het overzicht worden verwijderd. 
(besluit presidium 6 juni 2023) 

Raadscafé 09-02-2023 5 Tafel 5: W.M.O. adviesraad 
Hollands Kroon onder de aandacht 

Ontwikkeling Oude Zeug en de gevolgen Van deze inbreng is kennis genomen. Verder geen 
actie vereist. Kan van de lijst worden verwijderd. 
(besluit presidium 6 juni 2023) 

Raadscafé 16-03-2023 8 Tafel 8: Ontwikkeling Oude 
Zeug en de gevolgen 

Bestuur Het Cultuurhuis De Kolk Er is specifiek aandacht gevraagd voor woningbouw 
Weereweg 55. Dit is een particuliere ontwikkeling 
waarop de gemeente niet of nauwelijks invloed heeft. 
Locatie heeft zeker de nodige aandacht. Geen verdere 
actie. Kan van het overzicht worden verwijderd. 
(besluit presidium 6 juni 2023) 

Raadscafé 09-02-2023 1 Tafel 1: Bestuur Het 
Cultuurhuis De Kolk 

Stichting sportcentrum Wieringen oor zover zaken aan de orde zijn gekomen, waarover 
de raad een besluit kan of moet nemen wordt de 
inbreng bij de besluitvorming betrokken. Voor wat 
betreft energiekosten heeft de raad recent al 
besluiten genomen. Gelet op het tijdsverloop geen 
verdere actie. Kan van het overzicht worden 
verwijderd. (Besluit presidium 6 juni) 

Raadscafé 13-12-2022 2 Stichting sportcentrum 
Wieringen: 

Verkeerssituatie Winkel: t Hoefje/ Boomgaardweg Bestemmingplan Dahliapark is vastgesteld. Toezegging 
wethouder in openbare raadsvergadering om de 
verkeersafwikkeling te betrekken in de op te stellen 
dorpsvisie (integrale benadering). Gelet hierop geen 
verdere actie. Kan van de lijst worden afgevoerd. 
(besluit presidium 6 juni 2023) 

Raadscafé 09-02-2023 8 Tafel 8: Verkeerssituatie 
Winkel: t Hoefje/ Boomgaardweg 

Groenhof Breezand Omdat de inbreng betrokken wordt bij de 
besluitvorming in de raad op 25 mei a.s. ligt verdere 

Raadscafé 16-05-2023 3 Tafel 2: Groenhof Breezand 
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actie niet in de rede. Afvoeren van de lijst. (besluit 
presidium 6 juni 2023) 

Irt spuitzonering In een memo van 9 maart 2023 heeft het college de 
raad geïnformeerd over de (tijdelijke) werkwijze naar 
aanleiding van een uitspraak van de Raad van State 
inzake het berekenen van een spuitzone. Gelet op dit 
memo kan van de inbreng van destijds kennis worden 
genomen. Gelet op het tijdsverloop (raadscafé 
november 2022) geen verdere actie. Kan van het 
overzicht worden afgevoerd. (besluit presidium 6 juni 
2023) 

Raadscafé 13-12-2022 6 De heer T. van der Zande 

Golfbaan Molenslag Is er een fractie die nog voornemens is hieromtrent 
actie te ondernemen? Zo nee, dan zal de griffie hen 
bedanken voor hun komst naar het raadscafé en 
aangeven dat u van hun inbreng kennis heeft 
genomen.  Geen  verdere actie (besluit presidium 6 
juni 2023) 

Raadscafé 16-05-2023 4 Tafel 3: Golfbaan Molenslag 

Zonneparken op landbouwgronden Zonneparken op landbouwgronden zijn volgens huidig 
beleid niet toegestaan. Omgevingsvisie en RES 
worden geactualiseerd. De inbreng van destijds 
(raadscafé) kan bij die discussie worden betrokken. 
Gelet op het tijdsverloop geen verdere actie. Kan van 
het overzicht worden afgevoerd. (Besluit presidium 6 
juni) 

Raadscafé 22-11-2022 2 Gijs van Heemstra: 
Zonneparken op landbouwgronden 

Verkeersremmers Moerbeek Is er een fractie die nog voornemens is hieromtrent 
actie te ondernemen? Zo nee, dan gelet op het 
tijdsverloop geen verdere actie en afvoeren van het 
overzicht. Presidium 6 juni (CDA): op lijst laten staan  
Conform besluit presidium 28 november 2023 op 
afgedaan gezet. De heer Van Lierop (CDA) heeft de 
contactgegevens van betrokkene ontvangen, zoals 
verzocht in het presidium. 

Raadscafé 09-02-2023 6 Tafel 6: Verkeersremmers 
Moerbeek 
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Permanente verbinding Julianadorp en Breezand Met betrokkenen heeft de griffier afgesproken dat hij 
hen zal informeren over de stand van zaken en wie 
welke rol heeft (verschillende overheden). In de 
gesprekken in het raadscafé kregen ze namelijk 
verschillende informatie. Gelet op de afspraak met de 
griffier is van de zijde van de raad geen verdere actie 
vereist. Hun inbreng kunt u betrekken bij eventuele 
besluitvorming hieromtrent. Afvoeren van de lijst, 
zodra griffier afspraak is nagekomen.  Betrokkene is 
geïnformeerd per mail 24 mei. 

Raadscafé 16-05-2023 2 Tafel 1: Permanente 
verbinding Julianadorp en Breezand 

Boerenerf windmolens als vervanging van de elektra 
aansluiting die momenteel niet voldoet 

Inmiddels is er een informerende bijeenkomst en 
beeldvormende vergadering geweest over kleine 
windmolens. Deze waren openbaar. Besluitvorming 
moet nog plaatsvinden. Deze inbreng kan daarbij 
worden betrokken. Geen verdere actie. Kan van het 
overzicht worden verwijderd. (Besluit presidium 6 
juni) 

Raadscafé 13-12-2022 8 Mevrouw H. Meskers 

Spuitzonering irt ontwikkelingen Afbericht gedaan, is een maand later verschenen. Kan 
van het overzicht worden afgevoerd. (Besluit 
presidium 6 juni) 

Raadscafé 22-11-2022 1 Thomas van der Zande: 
Spuitzonering irt ontwikkelingen 

Omzetten agrarische bestemming bij particuliere 
woningen naar de bestemming tuin/erf 

Hierover zijn politieke vragen gesteld.  Vragen met 
beantwoording college aan betrokkene zenden (ter 
informatie). Als dat is gedaan, van de lijst afvoeren.  
(Besluit presidium 6 juni 2023). Betrokkene is gemaild 
op 8 juni. 

Raadscafé 16-03-2023 2 Tafel 2: Omzetten agrarische 
bestemming bij particuliere woningen naar de 
bestemming tuin/erf 

65 plus woningen, huizen van het gas en waterstof Gemeente heeft (extra) aandacht voor woningbouw. 
Gasloos bouwen is een verplichting. Ontwikkelingen 
waterstof moet nog tot besluitvorming leiden.  Mede 
gelet op tijdsverloop geen verdere actie. Kan van het 
overzicht worden verwijderd. (Besluit presidium 6 
juni) 

Raadscafé 13-12-2022 7 De heer D. Kuiper H. Kok en 
K. Stins 

Energie verduurzaming bij Sportcentrum VZV Door de raad zijn met het oog op verduurzaming (w.o. 
maatschappelijk vastgoed) inmiddels een aantal 

Raadscafé 22-11-2022 6 Frans Kramer en Ebe Elzinga: 
Energie verduurzaming bij Sportcentrum VZV 
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besluiten genomen. Gelet daarop is -mede gelet op 
het tijdsverloop (raadscafé november 2022)- geen 
verdere actie noodzakelijk. Kan van het overzicht 
worden verwijderd. (Besluit presidium 6 juni) 

Micromolens en Oosterterpweg Inmiddels is er een informerende bijeenkomst en 
beeldvormende vergadering geweest over kleine 
windmolens. Deze waren openbaar. Besluitvorming 
moet nog plaatsvinden.  V.w.b. Oosterterpweg: Is er 
een fractie die nog voornemens is hieromtrent actie 
te ondernemen? Zo nee, dan gelet op het tijdsverloop 
geen verdere actie en afvoeren van het overzicht. 
Geen verdere actie. (Besluit presidium 6 juni) 

Raadscafé 19-01-2023 8 Tafel 8: Micromolens en 
Oosterterpweg 

Veiligheid kruising 
Gemeenelandsweg/Zandburen/Slingerweg te 
Hippolytushoef 

Is er een fractie die nog voornemens is hieromtrent 
actie te ondernemen? Zo nee, dan gelet op het 
tijdsverloop geen verdere actie en afvoeren van het 
overzicht. Geen verdere actie (Besluit presidium 6 
juni) 

Raadscafé 13-12-2022 3 Mevrouw A. Landman en de 
heer M. Harmse 

Grofvuil storten en locaties voor statushouders Voor wat grofvuil storten is college in overleg met 
HVC en de kringloopwinkels (zie ook hiervoor bij 
nummer 1039). Vanuit de raad is verder geen actie 
vereist.  Locaties voor statushouders: raad is begin 
september middels een memo geïnformeerd.  Gelet 
op tijdsverloop (betreft raadscafé 16 maart 2023) 
geen verdere actie ondernomen. Afgehandeld. Zie 
presidium 5 september 2023. 

Raadscafé 16-03-2023 5 Tafel 5: Grofvuil storten en 
locaties voor statushouders 

Bestuur VV Succes Voor zover zaken aan de orde zijn gekomen, waarover 
de raad een besluit kan of moet nemen wordt de 
inbreng bij de besluitvorming betrokken. Gelet op het 
tijdsverloop geen verdere actie. Kan van het overzicht 
worden verwijderd. (Besluit presidium 6 juni) 

Raadscafé 13-12-2022 1 Bestuur VV Succes, dhr D. 
Klein 

Kleine windmolens Inmiddels is er een informerende bijeenkomst en 
beeldvormende vergadering geweest over kleine 
windmolens. Deze waren openbaar. Besluitvorming 

Raadscafé 19-01-2023 7 Tafel 7: Kleine windmolens 
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moet nog plaatsvinden. Deze inbreng kan daarbij 
worden betrokken. Geen verdere actie. Kan van het 
overzicht worden verwijderd. (Besluit presidium 6 
juni) 

Bewoonbaar maken van oude fabriekspanden Betreft een algemene vraag. Op basis van concrete 
initiatieven kan een beoordeling plaatsvinden. Verder 
geen actie vereist. Kan van het overzicht worden 
verwijderd. (Besluit presidium 6 juni) 

Raadscafé 16-03-2023 3 Tafel 3: Bewoonbaar maken 
van oude fabriekspanden 

Bestuur van dorpshuis Veerburg op uitnodiging van de 
gemeenteraad 

De griffie zal het bestuur een bedankje sturen voor 
hun deelname aan het raadscafé. Daarbij aangeven 
dat er politieke vragen zijn gesteld.  Vragen met 
beantwoording college meezenden (ter informatie).  
Daarna afvoeren van dit overzicht. (Besluit presidium 
6 juni 2023). Bestuur is gemaild op 8 juni jl. 

Raadscafé 16-05-2023 5 Tafel 4: Bestuur van 
dorpshuis Veerburg op uitnodiging van de 
gemeenteraad 

Repairshop t.b.v. de Noordkop Is er een fractie die nog voornemens is hieromtrent 
actie te ondernemen? Zo nee, dan gelet op het 
tijdsverloop geen verdere actie en afvoeren van het 
overzicht. Geen verdere actie (Besluit presidium 6 
juni) 

Raadscafé 19-01-2023 5 Tafel 5: Repairshop t.b.v. de 
Noordkop 

Bestuur De Oude School Er zijn diverse zaken naar voren gebracht. Ten aanzien 
van verduurzaming heeft de raad al besluiten 
genomen. Meerdere zaken zijn afhankelijk van 
particulier initiatief. Van de inbreng is verder 
kennisgenomen. Geen verdere actie vereist. Kan van 
het overzicht worden verwijderd. (Besluit presidium 6 
juni) 

Raadscafé 16-03-2023 1 Tafel 1: Bestuur De Oude 
School 

Bestemmingsplan Mientweg 46 Inbreng is betrokken bij vaststelling bestemmingsplan. 
Geen verdere actie vereist. Kan van de lijst worden 
afgevoerd. (Besluit presidium 6 juni) 

Raadscafé 22-11-2022 3 Frank Wit: Bestemmingsplan 
Mientweg 46 

Bestuur vereniging Kleine Sluis op uitnodiging van de 
gemeenteraad 

De griffie zal het bestuur een bedankje sturen voor 
hun deelname aan het raadscafé. Daarbij aangeven 
dat er politieke vragen zijn gesteld.  Vragen met 
beantwoording college meezenden (ter informatie).  

Raadscafé 16-05-2023 6 Tafel 5: Bestuur vereniging 
Kleine Sluis op uitnodiging van de gemeenteraad 
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Daarna afvoeren van dit overzicht. (besluit presidium 
6 juni 2023). Bestuur is gemaild op 8 juni jl. 

Beleid en handhaving binnen de gemeente Van deze inbreng is kennis genomen. Verder geen 
actie vereist. Kan van de lijst worden verwijderd. 
(Besluit presidium 6 juni) 

Raadscafé 16-03-2023 7 Tafel 7: Beleid en handhaving 
binnen de gemeente 

Bomen aan het voetbalveld achter de woningen van 
de Belt en Mekkenstuinweg. 

s er een fractie die nog voornemens is hieromtrent 
actie te ondernemen? Zo nee, dan gelet op het 
tijdsverloop geen verdere actie en afvoeren van het 
overzicht. Geen verdere actie (Besluit presidium 6 
juni) 

Raadscafé 13-12-2022 4 De heer H. Foekema en de 
heer. C. Mol 

Seniorenhofje Smidsweg Anna Paulowna Is er een fractie die nog voornemens is hieromtrent 
actie te ondernemen? Zo nee, dan gelet op het 
tijdsverloop geen verdere actie en afvoeren van het 
overzicht. Geen verdere actie (Besluit presidium 6 
juni) 

Raadscafé 13-04-2023 3 Tafel 3: Seniorenhofje 
Smidsweg Anna Paulowna 

Vakantiewoningen permanent bewonen Het beleid omtrent gebruik/bewoning 
recreatiewoningen is vastgelegd in de omgevingsvisie. 
Deze wordt geactualiseerd. De inbreng kan daarbij 
worden betrokken. Verder geen actie vereist. Kan van 
de lijst worden afgevoerd.  Presidium 6 juni: op de lijst 
laten staan (CDA).  Nagaan of deze situatie wel onder 
beleid valt.  Antwoord: Verzoek ziet op permanente 
bewoning van vakantiewoningen en/of B&B bij 
particulieren op het erf. Beleid in de omgevingsvisie 
ziet op parken.  Conform besluit presidium 28 
november 2023 als afgehandeld beschouwd (vanwege 
tijdsverloop geen mail naar betrokkene gestuurd). 

Raadscafé 09-02-2023 3 Tafel 3: Vakantiewoningen 
permanent bewonen 

Woningbouw Winkel/Nieuwe Niedorp in relatie met 
doorstroming verkeer en afsluiten, ‘t Hoefje in Nieuwe 
Niedorp 

Bestemmingplan Dahliapark is vastgesteld. Toezegging 
wethouder in openbare raadsvergadering om de 
verkeersafwikkeling te betrekken in de op te stellen 
dorpsvisie (integrale benadering). Gelet hierop geen 
verdere actie. Kan van de lijst worden afgevoerd. 
(Besluit presidium 6 juni) 

Raadscafé 22-11-2022 4 Rob Verkerk: Woningbouw 
Winkel/Nieuwe Niedorp in relatie met doorstroming 
verkeer en afsluiten, ‘t Hoefje in Nieuwe Niedorp 
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Woningbouw Mientweg 46 en 42A Inmiddels is het bestemmingsplan woning bij 
Mientweg 46 vastgesteld. Bij de organisatie is 
nagevraagd of dit leidt tot een heroverweging van het 
besluit ten aanzien van bouw woning naast nummer 
42.  De heer Ursem is door de organisatie uitgenodigd 
voor een gesprek. Tijdens het gesprek zijn vragen en 
onduidelijkheden beantwoord. Ook is er gesproken 
over de te volgen procedure voor het realiseren van 
een woning, en wat daarvoor nodig is. We staan in 
beginsel nog steeds positief tegenover het realiseren 
van een woning. Ze hebben aangegeven dat het 
gesprek verhelderend was en dat het nu duidelijk is 
wat ze moeten doen. Gelet hierop is geen verdere 
actie vanuit de raad vereist. Kan van het overzicht 
worden verwijderd. (Besluit presidium 6 juni) 

Raadscafé 22-11-2022 7 Nico Ursem: Woningbouw 
Mientweg 46 en 42A 

Hospice Terpstraat Wieringerwerf Voor zover bij de griffie bekend, hebben de 
initiatiefnemers voor een hospice aan de Terpstraat 
besloten hiervan af te zien. Geen verdere vereist. Kan 
van het overzicht worden verwijderd. (Besluit 
presidium 6 juni) 

Raadscafé 19-01-2023 4 Tafel 4: Hospice Terpstraat 
Wieringerwerf 

Wat er speelt in ‘t Veld-Zijdewind Betreft gesprek met de dorpsraad. Voor zover aan de 
orde kan de inbreng worden betrokken bij beleid e.d. 
Gelet op tijdsverloop (raadscafé november 2022) geen 
verdere actie. Kan van het overzicht worden 
verwijderd. (Besluit presidium 6 juni) 

Raadscafé 22-11-2022 5 Dorpsraad: Wat er speelt in ‘t 
Veld-Zijdewind 

Algemene bereikbaarheid van Niedorp Bestemmingplan Dahliapark is vastgesteld. Toezegging 
wethouder in openbare raadsvergadering om de 
verkeersafwikkeling te betrekken in de op te stellen 
dorpsvisie (integrale benadering). Gelet hierop geen 
verdere actie. Kan van de lijst worden afgevoerd. 
(Besluit presidium 6 juni) 

Raadscafé 09-02-2023 10 Tafel 10: Algemene 
bereikbaarheid van Niedorp 

Openbaar groen, parkeerproblemen en 
herstructurering riool 

Is er een fractie die nog voornemens is hieromtrent 
actie te ondernemen? Zo nee, dan gelet op het 

Raadscafé 19-01-2023 9 Tafel 9: Openbaar groen, 
parkeerproblemen en herstructurering riool 
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tijdsverloop geen verdere actie en afvoeren van het 
overzicht. Geen verdere actie (Besluit presidium 6 
juni) 

Windenergie bij agrarisch bedrijf ten behoeve van 
eigen energie 

Inmiddels is er een informerende bijeenkomst en 
beeldvormende vergadering geweest over kleine 
windmolens. Deze waren openbaar. Besluitvorming 
moet nog plaatsvinden. Deze inbreng kan daarbij 
worden betrokken. Geen verdere actie. Kan van het 
overzicht worden verwijderd.(Besluit presidium 6 juni) 

Raadscafé 09-02-2023 4 Tafel 4: Windenergie bij 
agrarisch bedrijf ten behoeve van eigen energie 

Wegen onderhoud en zwaar transport in Lutjewinkel Is er een fractie die nog voornemens is hieromtrent 
actie te ondernemen? Zo nee, dan gelet op het 
tijdsverloop geen verdere actie en afvoeren van het 
overzicht. Geen verdere actie (Besluit presidium 6 
juni) 

Raadscafé 09-02-2023 9 Tafel 9: Wegen onderhoud en 
zwaar transport in Lutjewinkel 

Leerlingenvervoer Hollands Kroon Hierover zijn politieke vragen gesteld.  Vragen met 
beantwoording college aan betrokkene zenden (ter 
informatie). Als dat is gedaan, van de lijst afvoeren. 
(Besluit presidium 6 juni 2023). Betrokkene is gemaild 
op 8 juni jl. 

Raadscafé 13-04-2023 2 Tafel 2: Leerlingenvervoer 
Hollands Kroon 

Hoeveel wordt de gemeente Hollands Kroon 
betrokken bij verschillende plannen van de provincie? 

Van deze inbreng is kennis genomen. Verder geen 
actie vereist. Kan van de lijst worden verwijderd. 
(Besluit presidium 6 juni) 

Raadscafé 16-03-2023 6 Tafel 6: Hoeveel wordt de 
gemeente Hollands Kroon betrokken bij verschillende 
plannen van de provincie? 

Dahliapark Winkel Inbreng is betrokken bij vaststelling bestemmingsplan. 
Geen verdere actie vereist. Kan van de lijst worden 
afgevoerd. (Besluit presidium 6 juni) 

Raadscafé 09-02-2023 7 Tafel 7: Dahliapark Winkel 

Digitalisatie Hollands Kroon Dit wordt betrokken bij het onderzoek naar 
communicatie. Betrokkene is ook daarbij aangehaakt. 
Geen verdere actie. Kan van het overzicht worden 
verwijderd. (Besluit presidium 6 juni) 

Raadscafé 16-03-2023 4 Tafel 4: Digitalisatie Hollands 
Kroon 

Woningbouw Mientweg 46 Inbreng is betrokken bij vaststelling bestemmingsplan. 
Geen verdere actie vereist. Kan van de lijst worden 
afgevoerd (besluit presidium 6 juni 2023) 

Raadscafé 22-11-2022 8 Annemarie en Dirk 
Konijnenberg, Rabi Achgare en Hans Klomp: 
Bestemmingsplan Mientweg 46 
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